
Verslag Jeugdraad 2 september  2014: 
 

Aanwezig: Simon, Marlies (Voorzitters), Erik (Penningmeester), Glenn, Tom, Ruben (Chiro 

Erps-Kwerps), Arsène, Gilles (Chiro Everberg), Dave (JH ’t Excuus), Matthias, Toon (Scouts 

Kortenberg), Thibaud, Nils (JH Den Aap), Yorrick, Pieter (JH Den Uyl), Gabriëlla, Lien 

(Speelplein Alles Kids), Yana (onafhankelijk toeschouwer), Herman (Diensthoofd 

werkplaatsen), Harold (schepen Jeugd), Stan, Mit (Jeugdconsulent), Gielke (OCMW) en Luc 

Maison (Kortenbergse Lions’ Club) 

 

Verontschuldigd: Constance (JH ’t Excuus). 

 

 Goedkeuring verslag jeugdraad van juni Het verslag werd niet mee gestuurd bij 

de agenda van deze vergadering. Goedkeuren van het verslag van juni wordt daarom 

doorgeschoven naar de JR van 7/10/2014. (Simon en Marlies) 

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

Leuk kamp gehad. Ook klusjesdagen.  

Den Aap 

Start of summer gehad: was goed geweest.  

’t Excuus 

Excuusfeesten gehad: het was goed, maar er was dit jaar wel minder volk.  

Ook nog activiteiten gedaan om leden bij elkaar te krijgen  

Chiro Everberg 

Op  kamp geweest met ongeveer 120 kinderen. Alles ok verlopen.  

Scouts Kortenberg 

De kampen zijn goed geweest. Het kamp in Macedonië was super.  

Er was weinig volk op de werkdagen.  

Dit weekend net herfstontmoeting (vormingsweekend) gehad. Dit was tof.  

Speelplein 

Drukke, maar goede zomer achter de rug!  

JH Den Uyl 

Van WK genoten, dit was tof.  

Op de Slumberparty was niet veel volk.  

 

Luc Maison: Voorzitter Lions Club 

Voorstelling van zijn werking met als doel: mensen in nood helpen. Dit jaar willen ze 

zich op kinderen en jongeren in armoede richten. Grote vraag hierbij is: “Hoe kunnen 

we de Kortenbergse jeugd helpen? Wie heeft hier nood aan en hoe kunnen we dit, al 

dan niet financieel, realiseren?” 

 

Bedenking hierbij: het is moeilijk om mensen/ouders hierover aan te spreken als er 

vermoedens zijn. Hoe kunnen we dit thema dan toch bespreekbaar maken?  

- Via klevers van de mutualiteit 

- Via OCMW (Gielke komt sowieso nog bij elke vereniging eens langs om samen te 

bekijken of er bepaalde kinderen/gezinnen zijn die het moeilijker hebben en welke 

initiatieven er binnen de vereniging al bestaan (bv. verminderd tarief).  

 



 Besluit:  

o Gielke probeert zoveel mogelijk info te vergaren door met iedereen in gesprek 

te gaan.  

o Iedereen vraagt eens na in zijn eigen vereniging waar er vermoedens zijn van 

kinderen die het moeilijker hebben.  

o Iedereen vraagt eens na in zijn eigen vereniging hoe de Lions Club hierbij kan 

ondersteunen.  

Op de Jeugdraad van oktober bespreken we dit opnieuw. (Simon en Marlies) 

 

Luc organiseert ook een optreden op 27/09/2014 “Los del trè”. Flyers en enkele gratis 

toegangskaarten worden uitgedeeld.  

  

Mit, nieuwe jeugdconsulent  

Sinds augustus ter vervanging van Stan.  

Gielke, jeugdwerker OCMW  

Gielke haar functie bestaat uit 2 elementen:  

- Gezinnen met kinderen begeleiden  

- Projecten opzetten voor kansarmen (het aanbod in Kortenberg vergroten) 

Bv. een jongerenwerking voor kansarmen (bv. Arktos en den Tube in Leuven). 

-> Is hier nood aan? En hoe bereiken we deze jongeren dan het best?  

 

Feedback vanuit JR:  

- Is het nodig om deze jongeren extra in een vakje te plaatsen door een werking voor 

hen specifiek op te richten? 

- Kortenberg is niet zo groot. Er zijn nu al 4 verenigingen. Als we één extra 

oprichten, krijgt deze nieuwe vereniging misschien het stigma “dat is voor de 

armen.” Laat ze mee integreren in de bestaande verenigingen.  

- Er zijn nu al tegemoetkomingen voor deze gezinnen:  

o Verminderd tarief bij inschrijving of deelname aan activiteiten  

o  Verkoop  van 2
de

 hands uniformen  

Bedenking hierbij is wel of dit geweten is bij deze mensen? Mensen vinden 

vaak de weg naar de verenigingen niet?  

Misschien moet dit meer kenbaar gemaakt worden voor bv. een 

gemeenschappelijke flyer voor op het OCMW te maken met daarin de prijzen 

en andere tegemoetkomingen. 

 Besluit: 

o Er wordt gezamenlijk met scouts Kortenberg, Chiro Everberg en Chiro Erps-

Kwerps afgesproken om samen met Gielke te bekijken wat er moet gebeuren 

(bv. die flyer). Afspraak: dinsdag 9 september om 18u. Gielke mailt nog.   

 Ter info:  

o Telefoonnummer Gielke: 02/755 23 17 

o E-mailadres Gielke: Gielke.Claes@owmckortenberg.be 

Stan 

Stan geeft op 23/09/2014 zijn afscheidsfeestje. Iedereen is vanaf 16u30 welkom voor een 

pintje in de scoutslokalen.  

mailto:Gielke.Claes@owmckortenberg.be


 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

o Speelplein: in de scoutslokalen heeft het voorbije zomer hard binnen geregend 

langs het dak. De gemeente is ondertussen al langs geweest 

o Scouts:  

o Op de Excuusfeesten kwam er veel water van onder de blauwe poort. 

We dachten eerst dat dit kwam doordat de brandweer de brandkraan op 

de hoek open gedraaid had, maar eigenlijk kwam het doordat er op 

dezelfde dag werken aan de gang waren. Het probleem zou opgelost 

moeten zijn.  

o Sanering van het voetbalterrein: er wordt momenteel bekeken of dit 

binnen het budget gepast kan worden (Harold en Mit).  

o JH Den Uyl: kan er elektriciteit tot onder het dak gelegd worden? Herman 

bekijkt dit.  

o Chiro Erps-Kwerps: rechtstaande ramen in het leidingslokaal. Herman bekijkt 

dit.  

 

 

 Update kalender  Marlies 

 

o Nieuwe data doorgeven:  

- Marlies maakte per maand een schema waarop activiteiten ingevuld kunnen 

worden. De lijst van september wordt vanavond doorgegeven.  

 Marlies mailt dit elke maand door.  

 Iedereen: Mail data van activiteiten op tijd door zodat dubbelboekingen vermeden 

kunnen worden!  

 Denk hierbij ook aan het op tijd (2 maand op voorhand) indienen van je 

evenementendossier!!!!  

 

o Volgende jeugdraad:  

o Op dinsdag 7/10/2014 

  

o Nieuwe mensen:  

o Jens en Thibaud voor Den Aap  

o Nils voor Chiro  

o Toon gaat 4 maanden op reis. Hij zoekt voor 4 maanden een vervanger, 

nadien komt hij terug in de JR.  

 

 

 Vrijetijdsbeurs 6/09/2014 

 

Iedereen voorziet voor zijn/haar vereniging 3 eigen panelen met info en/of foto’s! Panelen 

zullen zaterdag in GC Colomba klaarstaan. Stand opbouwen kan vanaf 11u.  

 

Gezamenlijke animatie: elke vereniging voorziet 2 opdrachten voor de kinderen. Iedereen 

post zijn/haar opdrachten op Facebook zodat dubbelboekingen vermeden worden!  

Kinderen kunnen rondkomen en bij iedereen de opdracht uitvoeren. Ze krijgen dan een 

stempel op hun stempelkaart en kunnen van zodra hun stempelkaart vol is, een ijsje 

krijgen.  

 



Tom zorgt voor een diepvries, de ijsjes (100), de stempelkaarten.  

Iedereen zorgt voor 2 ideeën op Facebook.  

Mit: 21 panelen in GC Colomba.  

 

 

 Reglement fuiven en grootschalige evenementen:  

 

o Reglement + advies: 

Marlies overloopt het advies dat zij en Simon geschreven hebben en legt verder uit 

(advies als bijlage in dit verslag).  

 

Er zijn geen verdere opmerkingen meer vanuit de Jeugdraad.  

 

Harold geeft feedback op het advies:  

- Punt 1: termijnen werden al aangepast 

- Punt 2: we bekijken of er een algemeen kader kan worden uitgezet  

- Punt 3: De budgetten blijven ongewijzigd.  

- Punt 4: Dit kan.  

 

Mit zet het reglement + advies op het volgende schepencollege.  

 

o Evaluatie perimeter: wordt positief bevonden.  

o Beachparty: is geannuleerd -> aanvraag moet 2 maanden op voorhand 

binnen!  

o Fuifdossier brandweer en gemeente: kan dit samenvallen? We zijn hier 

mee bezig.  

o Excuusfeesten: er kwamen klachten dat de muziek te luid stond hoewel de 

decibelmeter correct was en Excuus in het recht was. Jammer dat er geen 

rekening gehouden wordt met het feit dat men zich toch aan de regels 

houdt.  

 

 

 Dag van de jeugdbeweging 17/10/2014 

 

Is er nood om deze dag nog iets te organiseren? Nee, er zijn al veel initiatieven bij de 

verenigingen zelf (bv. Chiro, scouts…) 

 

 

 Update TG: 

o Marlies overloopt het draaiboek en vult daarin verder aan.  

o Marlies licht iedereen in over gemaakte afspreken, vergaderdata, shiften e.d.  

o Iedereen checkt zijn eigen to do’s!  

o Activiteiten van de kidsnamiddag moeten voor 7/10 bij Simon en Marlies zijn!  

o Datum promotoer: zaterdag 11/10/2014. Sander en Thibaud bellen de 

jeugdhuizen en fuiven om te vragen of we dan langs mogen komen.  

o Sponsering: Marlies mailt Shayan  

o Wie heeft er nog geen T-shirt/pull van de JR: er gaat een lijst door en Marlies 

kijkt dit na 

o Simon zorgt voor een persbericht  

o Plaktoeren worden afgesproken (zie draaiboek) 



o Busverantwoordelijken: tegen 7/10/2014 moet elke vereniging met 1 naam 

komen!!!!! Iedereen zoekt dit dus uit.  

 

 

 Varia 

 

o Vormingen: update  

 EHBO-cursus voor kampen: wordt positief bevonden. Goed idee om dit 

jaarlijks te doen.  

 

o Jaks: voor 20/09 artikels voor Zoeklicht november binnen!  

 

o Kampbegrotingen, facturen koelcel, container, EHBO-materiaal… aan Mit en 

Stan bezorgen voor 20/09! Geef ook meteen het aantal leiding + aantal 

technische leiding door!!  

 

o Ideeën restfonds?  

 Tapcursus: gaat door op 14/11 om 19u in JH ’t Excuus. Er kunnen 50 

personen deelnemen.  

 Enkele gaven hun naam al door aan Marlies 

 Jeugdhuizen bevragen bij hun leden en geven tegen 9/09/2014 namen 

door aan Marlies. Zijn er dan nog plaatsen over, neemt Marlies contact 

op met de Chiro’s, scouts en speelplein om de laatste plaatsen mee op 

te vullen.  

 

o Bij flyers of affiches geen verwijzing maken naar “Happy hour”  

 

o Er zijn 8 tafels van Colomba die weggaan. Die mogen verdeeld worden:  

o 1x Excuus  

o 2x Chiro Erps 

o 2x Den Uyl 

o 2x scouts 

o 1x Den Aap  

 

o Den Aap: mogen we volgende zomer toch 3 weken openen? Mit mailt Den 

Aap voor een overleg samen met Harold.  

 

 

Volgende JR: 07/10 -

20u  

  



Bijlage 

Kortenberg,  07 augustus 2014                                                                             
 
 
 
 
Betreft: Fuiven en grootschalige gezinsevenementen 
 
 
Geacht college 
 
De jeugdraad staat achter dit initiatief. We zijn blij dat er voor zulke evenementen een 
extra ondersteuning geboden zal worden. Dit zal een positieve invloed hebben op de 
organisatie van zulke evenementen en de organisatie ervan extra motiveren en 
stimuleren.  
 
Graag geven wij, als jeugdraad, advies over enkele punten uit het ontwerp voor het 
nieuwe reglement.  
 

1. Algemene voorwaarden voor de drie categorieën om beroep te kunnen doen op deze subsidies 

De vereniging dient tussen 1 september en 5 oktober zijn aanvraag in voor één of meerdere 

onderdelen van deze subsidies en dit voor de periode sept-aug van het werkjaar voordien.  

   
Hier hebben we als opmerking dat de termijn van de subsidieaanvraag te laat 
in het jaar komt. Zo wordt de terugbetaling van de subsidie pas veel later dan 
het eigenlijk evenement uitgevoerd. Vaak wordt er echter een evenement 
georganiseerd om met de opbrengst een andere activiteit te kunnen 
organiseren dat zelfde jaar (voorbeeld kampen). Doordat de termijn voor 
subsidieaanvragen zo laat op het jaar staat, zal de subsidie er nu pas zijn in 
het werkjaar erna, wanneer de activiteit waarvoor de opbrengst moet dienen al 
lang voorbij is. 

 
2.  Subsidie voor fuifbussen 

 
De jeugdraad maakt reeds gebruik van deze soort subsidie en is hier tevreden 
over. Hierbij maken we de bemerking of er via de gemeente voor zulke 
evenementen geen regeling kan getroffen worden met De Lijn. Bezoekers van 
de betreffende evenementen komen niet alleen uit Kortenberg. Daarom kan 
na het evenement een extra Lijnbus, Bijv. naar Leuven, een goed instrument 
zijn. Dit is uit het verleden al gebleken. Bijv. bij TG 2013 heeft de jeugdraad 
een extra bus kunnen inleggen naar Leuven. 
 

 
3. In het ontwerp staat niet geschreven van waar het geld voor deze subsidies 

vandaan komt. Hierdoor vroegen we af of deze subsidies, al dan niet 
gedeeltelijk, uit de subsidiepot komen waarvan de leden van de jeugdraad 
reeds jaren gebruik van maken. De leden van de jeugdraad organiseren 
jaarlijks verschillende evenementen. Ze maken gebruik van deze subsidies en  



de subsidies zijn ook nog steeds meer dan welkom. We hopen dat de 
gebruikelijke subsidies van de jeugdraad blijven bestaan.  

 
Besluit:  
 
Op de andere punten van dit ontwerp heeft de jeugdraad geen enkele bemerking. 
Deze punten worden dan ook goed bevonden.  
 
Graag willen we vragen of de voorstellen voor de subsidies langs de jeugdraad 
kunnen passeren. Zeker als deze evenementen als doelgroep ‘jeugd’ hebben. Als 
jeugdraad zijn we graag op de hoogte van deze evenementen. Zo weten we welke 
evenementen er in Kortenberg georganiseerd worden en zo kan er ook via onze 
kanalen reclame gemaakt worden. 
 
Met vriendelijke groeten 
 
 
 
Jeugdraad Kortenberg 
Simon Van Cappellen 
Marlies Van Langenhove  
 
 


